

No. 3992. Multilateral

CONVENTION CONCERNING CUSTOMS FACILITIES FOR TOURING. NEW YORK, 4 JUNE 1954 [*United Nations, Treaty Series, vol. 276, I-3992.*]

ACCESSION

Albania

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 9 August 2010

Date of effect: 7 November 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 9 August 2010

ADDITIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION CONCERNING CUSTOMS FACILITIES FOR TOURING, RELATING TO THE IMPORTATION OF TOURIST PUBLICITY DOCUMENTS AND MATERIAL. NEW YORK, 4 JUNE 1954 [*United Nations, Treaty Series, vol. 276, A-3992.*]

ACCESSION

Albania

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 9 August 2010

Date of effect: 7 November 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 9 August 2010

N° 3992. Multilatéral

CONVENTION SUR LES FACILITÉS DOUANIÈRES EN FAVEUR DU TOURISME. NEW YORK, 4 JUIN 1954 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 276, I-3992.*]

ADHÉSION

Albanie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 9 août 2010

Date de prise d'effet : 7 novembre 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 9 août 2010

PROTOCOLE ADDITIONNEL À LA CONVENTION SUR LES FACILITÉS DOUANIÈRES EN FAVEUR DU TOURISME, RELATIF À L'IMPORTATION DE DOCUMENTS ET DE MATÉRIEL DE PROPAGANDE TOURISTIQUE. NEW YORK, 4 JUIN 1954 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 276, A-3992.*]

ADHÉSION

Albanie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 9 août 2010

Date de prise d'effet : 7 novembre 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 9 août 2010